
Zpráva starostky 
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Dne: 1.2.2024 

 

Předkládá: Ing. Petra Gajičová 

 

Vážené zastupitelstvo, vážení přítomní, 

dovolte mi, abych vás informovala o dění v obci.  

 

Vstoupili jsme do nového roku. Pro naši obec je tento rok významný, protože 
právě letos máme výročí 200 let od jejího vzniku. V rámci oslav připravujeme 

výstavu, a tak si dovoluji požádat všechny občany a přítomné, kdo by nám mohl 
zapůjčit nějaké fotografie či materiály vztahující se k historii a vývoji obce.   

 

Kromě jiného nás čeká v letošním roce i řada investičních akcí. Byla podána 

žádost o dotaci ve výši 500 tis Kč. na opravu autobusové čekárny směr 
Kynšperk. Další žádost o dotaci se vztahuje na aktualizaci povodňového plánu. 

Rádi bychom podali i žádost o dotaci na nákup nového komunálního traktoru, 
která zatím vyhlášena nebyla, ale výzvu lze očekávat v nejbližších týdnech. 

 

Zadali jsme poptávku na opravu několik místních komunikací. Jedná se o 

komunikaci Kolové a dvě v Libavském Údolí.  
 

Po dlouhém administrativním procesu jsme konečně docílili zápisu jednotlivých  

pozemků nových zahrádek do katastru nemovitostí. Oslovili jsme projekční 
firmu o vyhotovení projektové dokumentace na přístupovou cestu k těmto 
pozemkům a podali žádosti na ČEZ o zasíťování této lokality. Rovněž je těsně 
před dokončením projektová dokumentace na bezbariérový přístup ke 

společenskému sálu a bytům čp. 110. A co se týče projektové dokumentace na 
propojovací komunikaci kolem rybníčku, jsme těsně před vydáním stavebního 
povolení. 
 

Akcí je mnoho, tak doufejme že vše bude mít zdárný průběh. Další záležitosti 
spojené s děním v obci již budou předmětem dnešního zasedání.   
 

Tolik k mojí zprávě. Děkuji za pozornost  


